
 
 OBČINA ŠMARJE PRI JELŠAH  

 OBČINSKI SVET  

 

Številka: 0321-0002/2023-2 

Datum:  17. 3. 2023 

 

Z A P I S N I K 

3. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah, ki je bila v sredo, 15. marca 2023. 

Seja je potekala v sejni sobi Občine Šmarje pri Jelšah, Aškerčev trg 15, Šmarje pri Jelšah. 

Na seji so bili navzoči člani občinskega sveta (v nadaljevanju svetniki): Miloš Bevc, Mirko Bevc, 

Marjana Bračko, Jan Gajšek, Miran Koštomaj, Janez Lipnik, Gorazd Močnik, Peter Novak, Uroš 

Operčkal, Primož Pajk, Niko Petelin, Nataša Potočnik, Dejan Povalej, Helena Romih, Marjana Skale, 

Janko Šket, Ivan Žaberl. 

Opravičeno odsotni:  Stanislav Šket.  

Na seji so bili prisotni še: 

▪ župan Matija Čakš; 

▪ zaposleni v občinski upravi: Patricia Goručan, direktorica občinske uprave, Anja Černezel, vodja 

oddelka za splošne in pravne zadeve, mag. Anita Reich, vodja oddelka za investicije, Damjan 

Boštjančič, vodja oddelka za družbene dejavnosti, Peter Planinšek, vodja oddelka za okolje in 

prostor, mag. Zinka Berk, vodja oddelka za gospodarstvo, Bojana Oset, svetovalka v oddelku za 

splošne in pravne zadeve;   

▪ ostali prisotni: Irena Povalej iz Razvojnega centra PLANIRANJE, d.o.o., Celje - pri 3. točki 

dnevnega reda; Marko Razboršek, vodja inšpektorata in redarstva - pri 6. točki dnevnega reda; 

Aljoša Umek in Domen Svetlin iz družbe Envirodual, d.o.o., - pri 9. točki dnevnega reda;  

▪ novinar: Jože Strniša, Rogaške novice.  

Seja se je začela ob 16.00 ob navzočnosti 17 svetnikov. 

Župan je po uvodnem pozdravu povedal, da je bilo s sklicem seje svetnikom posredovano gradivo 

za predlagane točke dnevnega reda. Na mizo so svetniki prejeli še dodatno gradivo, in sicer:   

− k 3. in 4. točki dnevnega reda – Stališče Odbora za komunalno dejavnost, urejanje prostora in 

varstvo okolja 

− k 7. točki dnevnega reda – Stališče Odbora za družbene dejavnosti in finance. 

 

K 1. 

PREDLOG ZAPISNIKA 2. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH 

Gradivo za točko so svetniki prejeli s sklicem. Župan je vprašal, ali ima kdo od svetnikov pripombe 

na zapisnik.  

Seji se je pridružil Miroslav Goručan. 
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Ugotovljeno je bilo, da na zapisnik ni pripomb, zato je župan dal na glasovanje  

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrdi zapisnik 2. redne seje Občinskega sveta Občine 

Šmarje pri Jelšah z dne 18. 1. 2023. 

Navzočnost se je  spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

S sklicem so svetniki prejeli predlog dnevnega reda 3. redne seje: 

1. Predlog zapisnika 2. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah 
2. Poročilo o realizaciji sklepov  
3. Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje ŠM 19/3 Zadrže – 1. 

obravnava 
4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah občinskega podrobnega prostorskega načrta 

za stanovanjsko sosesko Š12S1 – Dobrava – Spremembe in dopolnitve občinskega lokacijskega 
načrta za stanovanjsko sosesko Š12S1 – Dobrava – 1. obravnava 

5. Predlog Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Razvojna 

agencija Sotla – 1. in 2. obravnava 

6. Poročilo skupne občinske uprave Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Rogaška 

Slatina, Rogatec, Podčetrtek, Šmarje pri Jelšah in Kozje za leto 2022 

7. Predlog sklepa o določitvi cen programov za  predšolsko vzgojo v otroškem vrtcu Šmarje pri 
Jelšah 

8. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta 
Občine Šmarje pri Jelšah v letu 2022 

9. Predlog Lokalnega energetskega koncepta (LEK) Občine Šmarje pri Jelšah 
10. Predlog za izdajo soglasja za izplačilo dela plače za redno delovno uspešnost direktorjev javnih 

zavodov, katerih ustanoviteljica oz. soustanoviteljica je Občina Šmarje pri Jelšah 
11. Predlog sklepa o imenovanju članov Občinske volilne komisije Občine Šmarje pri Jelšah 
12. Predlog sklepa o imenovanju predstavnika ustanovitelja v skupščino javnega podjetja OKP 

Rogaška Slatina, d.o.o.  
13. Predlog sklepa o imenovanju predstavnika ustanovitelja v Svet zavoda Glasbene šole Rogaška 

Slatina  
14. Predlog sklepa o imenovanju predstavnika v Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno delo 

Celje 

15. Predlog sklepa o lokacijski preveritvi z identifikacijsko številko prostorskega akta v zbirki 
prostorskih aktov 3355 v naselju Kristan Vrh (parc. št. 447/1 in 447/2, k.o. 1199 Kristan Vrh) 

16. Predlog sklepa o ukinitvi statusa zemljišča grajeno javno dobro  
17. Pobude in vprašanja 
18. Razno 

− Poročilo o delu uredniškega odbora in finančnem poslovanju občinskega glasila Šmarske 
novice v letu 2022 (gradivo priloženo) 

Župan je vprašal, ali ima kdo od svetnikov morebitno pripombo v zvezi z dnevnim redom. 

Ugotovljeno je bilo, da na dnevni red ni pripomb, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet občine Šmarje pri Jelšah sprejme predlog dnevnega reda 3. redne seje. 
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Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Predlagani dnevni red je bil sprejet. 

 

K 2. 

POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV 

Župan je svetnike obvestil, da so vsi sklepi 2. redne seje, navedeni v zapisniku, realizirani.  

 

K 3. 

 PREDLOG ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA 

OBMOČJE ŠM 19/3 ZADRŽE – 1. OBRAVNAVA 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Predlog je podrobneje predstavila Irena Povalej iz Razvojnega 

centra PLANIRANJE, d.o.o., Celje. Občinski podrobni prostorski načrt obravnava gradnjo 8 

individualnih eno- ali dvostanovanjskih objektov s prometno, komunalno in energetsko 

infrastrukturo. Pri načrtovanju prostorske ureditve so v celoti upoštevane vse predhodno izdelane 

strokovne podlage ter veljavna prostorska zakonodaja in predpisi. 

Župan je odprl razpravo.  

Niko Petelin je vprašal, če se predvideva tudi razširitev ceste v Gubčevi ulici, glede na to, da je ulica 

zelo ozka in če se pri komunalni ureditvi predvideva, da se sočasno v zemljo položijo cevi za plin. 

Irena Povalej je dejala, da je to občinska cesta in je ureditev v pristojnosti občine. Plinovod ni 

predviden, je pa dopusten na podlagi odloka.  

Peter Planinšek je odgovoril, da se lahko cevi za plin namestijo kasneje, ko se bodo izdelovali  

projekti za opremljanje zemljišča. Širitev ulice zaenkrat ni predvidena, sočasno z rekonstrukcijo 

priključka na glavno cesto se lahko razširi tudi del Gubčeve ulice. 

Miloš Bevc je vprašal glede usmerjenosti streh na stavbah, tako da bi bile primerne za nameščanje 

sončnih panelov.  

Irena Povalej je odgovorila, da so razmišljali o tem, vendar je usmerjenost streh pogojena z zelo 

ozkimi parcelami.  

Anja Černezel je opozorila, da v 47. členu odloka piše, da se odlok objavi v Uradnem glasilu 
slovenskih občin. Ker naša občina svoje odloke objavlja v Uradnem listu, je predlagala, da bi ta člen 
ustrezno popravili. 
 

Razpravljal ni nihče več. Župan  je predlagal, da glede na to, da v prvi obravnavi ni bilo bistvenih 

vsebinskih pripomb in bi bilo besedilo predloga odloka v drugi obravnavi enako besedilu predloga 
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odloka v prvi obravnavi, občinski svet na predlog predlagatelja sprejme predlog odloka na isti seji, 

tako da se prva in druga obravnava predloga odloka združita. Župan je dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA 1: 

Na podlagi 75. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah se 1. in 2. obravnava   

Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje ŠM 19/3 Zadrže združita. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

Župan je dal na glasovanje  

PREDLOG SKLEPA 2: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Odlok o občinskem podrobnem prostorskem  

načrtu za območje ŠM 19/3 Zadrže v 1. in 2. obravnavi tako, da se v 47. členu besedilo »Uradnem 

glasilu slovenskih občin« nadomesti z »Uradnem listu Republike Slovenije.« 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 4. 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH OBČINSKEGA PODROBNEGA 

PROSTORSKEGA NAČRTA ZA STANOVANJSKO SOSESKO Š12S1 – DOBRAVA – SPREMEMBE IN 

DOPOLNITVE OBČINSKEGA LOKACIJSKEGA NAČRTA ZA STANOVANJSKO SOSESKO Š12S1 – 

DOBRAVA – 1. OBRAVNAVA 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Predlog je podrobneje predstavila mag. Anita Reich, vodja 

oddelka za investicije. Dejala, je da gre za že obstoječi akt in da je to že druga sprememba, ki se 

nanaša na spremembo enostanovanjske stavbe v 4 večstanovanjskih stavb in na gradnjo poslovno 

stanovanjskega objekta (K5 in K6).   

Janez Lipnik, predsednik odbora  za komunalno dejavnost, urejanje prostora in varstvo okolja je 

dejal, da so predlog odloka obravnavali na odboru in sprejeli pozitivno stališče, s katerim so potrdili 

spremembo odloka.   

Župan je odprl razpravo.  

Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da glede na to, da v prvi obravnavi ni bilo bistvenih 
vsebinskih pripomb in bi bilo besedilo predloga odloka v drugi obravnavi enako besedilu predloga 
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odloka v prvi obravnavi, občinski svet na predlog predlagatelja sprejme predlog odloka na isti seji, 
tako da se prva in druga obravnava predloga odloka združita. Župan je dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA 1:  

Na podlagi 75. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah se 1. in 2. obravnava 

Odloka o spremembah in dopolnitvah občinskega podrobnega prostorskega načrta za 

stanovanjsko sosesko Š12S1 - Dobrava – Spremembe in dopolnitve občinskega lokacijskega načrta 

za stanovanjsko sosesko Š12S1 - Dobrava združita. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

Župan je dal na glasovanje  

PREDLOG SKLEPA 2: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah občinskega 

podrobnega prostorskega načrta za stanovanjsko sosesko Š12S1 - Dobrava – Spremembe in 

dopolnitve občinskega lokacijskega načrta za stanovanjsko sosesko Š12S1 - Dobrava v 1. in 2. 

obravnavi. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

 
K 5. 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI IN DOPOLNITVI ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA 

RAZVOJNA AGENCIJA SOTLA – 1. IN 2. OBRAVNAVA 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Predlog je podrobneje predstavila mag. Zinka Berk, vodja 

oddelka za gospodarstvo. Spremembe odloka se nanašajo na spremembo naslova občin Rogatec 

in Šmarje pri Jelšah ter na dopolnitev 5. člena odloka, ki mora vsebovati določbo, da lahko zavod 

izvaja prodajo blaga in storitev na trgu, če bo z izvajanjem zagotovil najmanj pokritje vseh s to 

dejavnostjo povezanih stroškov.  

Župan je odprl razpravo.  

Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah obravnava Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o 

ustanovitvi javnega zavoda Razvojna agencija Sotla po skrajšanem postopku. 
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Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

Župan je dal na glasovanje  

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o 

ustanovitvi javnega zavoda Razvojna agencija Sotla v 1. in 2. obravnavi. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 6. 

POROČILO SKUPNE OBČINSKE UPRAVE MEDOBČINSKEGA INŠPEKTORATA IN REDARSTVA OBČIN 

ROGAŠKA SLATINA, ROGATEC, PODČETRTEK, ŠMARJE PRI JELŠAH IN KOZJE ZA LETO 2022 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Poročilo je podrobneje predstavil Marko Razboršek,  vodja 

inšpektorata in redarstva. Na območju občine Šmarje pri Jelšah je bilo lani obravnavanih 360 

prekrškov (v letu 2021 je bilo 412 prekrškov), od tega je bilo izrečenih 71 opozoril, v ostalem primeru 

pa so bili izdani plačilni nalogi. Dejal je, da so izvajali nadzore z vseh področij dela.   

Župan je odprl razpravo. 

Miran Koštomaj je vprašal, če se bo število zaposlenih v inšpektoratu povečalo, glede na to, da je 

letos predvidena ena upokojitev.  

Marko Razboršek je odgovoril, da se število zaposlenih ne bo povečalo, se bo pa javni uslužbenec 

nadomestil. 

Niko Petelin je dejal, naj inšpektorji pridejo kdaj na avtobusno postajo na Grobelno (pri gostilni 

Kincl) zaradi umirjanja prometa, predvsem zjutraj, ko gredo otroci v šolo in je zelo gost promet.    

Miloš Bevc je dejal, da se mu zdijo številke za izrečene prekrške bolj nizke. Zanimalo ga je, če 

preverjajo tudi uporabo cest.  

Marko Razboršek je odgovoril.  

Peter Novak je vprašal, če gredo sredstva od pobranih glob v občinski proračun in koliko jih je bilo 

lani.  
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Marko Razboršek je odgovoril, da se je v občinskem proračunu zbralo cca. med 5.000–10.000 eur, 

določeno število glob pa je treba izterjati preko ustreznih služb.   

Marjano Bračko je zanimalo koliko znaša najnižja globa.  

Marko Razboršek je odgovoril, da je 40 eur (polovička 20 eur). 

Nihče ni več razpravljal, zato je župan dal na glasovanje   

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah se je seznanil s poročilom skupne občinske uprave 

Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Rogaška Slatina, Rogatec, Podčetrtek, Šmarje pri 

Jelšah in Kozje za leto 2022. 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

K 7. 

PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV ZA  PREDŠOLSKO VZGOJO V OTROŠKEM 

VRTCU ŠMARJE PRI JELŠAH 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Podrobno obrazložitev je podal Damjan Boštjančič, vodja 

oddelka za družbene dejavnosti. V uvodu je pojasnil razloge za povišanje ekonomske cene in dejal, 

da so cene izračunane v skladu z metodologijo, zato je višina posameznega programa odvisna od 

števila otrok v oddelku oz.  programu. Ekonomska cena se  od 1. 4. 2023 v povprečju povišuje za 

11,54 %. Starši v povprečju prispevajo okoli 22 odstotkov ekonomske cene, v povprečju se bo njihov 

prispevek povišal med 10 in 15 evri na mesec, odvisno od programa. 

Miloš Bevc, predsednik odbora  za družbene dejavnosti in finance, je dejal, da so predlog povišanja 

cen obravnavali na odboru in sprejeli pozitivno stališče, s katerim so potrdili sklep o povišanju. 

Predlagal je, da bi občinska uprava preko Skupnosti občin dala pobudo, da se bi plače zaposlenih v 

vrtcih prenesle iz občine na državo.  

Župan je odprl razpravo.  

Nihče ni  razpravljal, zato je župan dal na glasovanje  

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme sklep o določitvi cen programov za predšolsko 

vzgojo v Otroškem vrtcu Šmarje pri Jelšah. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
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ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI nihče so glasovali. 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 8. 

LETNO POROČILO O IZVEDENIH UKREPIH IZ AKCIJSKEGA NAČRTA LOKALNEGA ENERGETSKEGA 

KONCEPTA OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH V LETU 2022  

 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Letno poročilo je podrobneje predstavila mag. Anita Reich, 

vodja oddelka za investicije. Dejala je, da letno poročilo občinski svet obravnava vsako leto in je 

obvezna podlaga za pridobitev sredstev za financiranje različnih projektov. Dokument je v 

sodelovanju z občino izdalo podjetje Envirodual, občine pa morajo enkrat letno ministrstvu, 

pristojnemu za energijo, poročati o izvajanju energetskega koncepta.  

Župan je odprl razpravo.  

Miloš Bevc je vprašal, zakaj je naslov podjetja Envirodual zapisan različno. 

Anita Reich je odgovorila, da so spremenili sedež podjetja.  

Janez Lipnik je dejal, da bi bila lokacija osnovne šole in naselje Dobrava primerna za vzpostavitev 

skupne kotlovnice na lesno biomaso. 

Anita Reich in župan sta pojasnila, da je bila ocena te investicije že narejena in je pokazala, da zadeva 

ni rentabilna.  

Razpravljal ni nihče več, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah se je seznanil z letnim poročilom o izvedenih ukrepih iz 

akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta Občine Šmarje pri Jelšah v letu 2022. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov PROTI nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 9.  

PREDLOG LOKALNEGA ENERGETSKEGA KONCEPTA (LEK) OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Predlog sta podrobneje predstavila Aljoša Umek in Domen 

Svetlin iz družbe Envirodual. 

Župan je odprl razpravo.   



stran 9 

 

Miloš Bevc je podal dvom glede zapisanega, da se je od leta 2017–2021 znižala količina električne 

energije s sončnimi  elektrarnami  in meni, da se to ne ujema z dejanskim stanjem na terenu.  

Predstavnik podjetja Envirodual je pojasnil, da so te podatke dobili od Elektra Celje, ki so jih večkrat 

spreminjali.  

Anita Reich je predlagala, da  se podatke še enkrat preveri.  

Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Lokalni energetski koncept (LEK) Občine Šmarje 

pri Jelšah, ki ga je januarja 2023 izdelalo podjetje ENVIRODUAL, d.o.o.. 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet. 

 

K 10.  

PREDLOG ZA IZDAJO SOGLASJA ZA IZPLAČILO DELA PLAČE ZA REDNO DELOVNO USPEŠNOST 

DIREKTORJEV JAVNIH ZAVODOV, KATERIH USTANOVITELJICA OZ. SOUSTANOVITELJICA JE 

OBČINA ŠMARJE PRI JELŠAH 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Predlog je pojasnila Patricia Goručan, direktorica občinske 

uprave. Dejala je, da se od leta 2020 na podlagi Zakona o sistemu plač izplačuje letna delovna 

uspešnost direktorjev javnih zavodov. Višino določi svet zavoda na podlagi meril, ki jih predpiše 

pristojni minister. Skupni obseg sredstev za izplačilo lahko znaša najmanj 2 % in ne več kot 5 % letnih 

sredstev od osnovne plače. Vloge za izplačilo so občini posredovali Otroški vrtec Šmarje pri Jelšah, 

OŠ Šmarje pri Jelšah, Ljudska univerza Rogaška Slatina, Glasbena šola Rogaška Slatina in III. OŠ 

Rogaška Slatina, vsi za 5 % povišanje.   

Župan je odprl razpravo.  

Miloš Bevc je vprašal, če ravnatelji v preteklosti že kdaj niso bili  100 % ocenjeni.  

Patricia Goručan je odgovorila, da se je to že zgodilo pri dveh zavodih, sicer pa je to v pristojnosti 

njihovih svetov zavodov, na kar občina nima vpliva.   

Nihče ni več razpravljal, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 

ravnateljice JZ Otroški vrtec Šmarje pri Jelšah Jelke Kitak za obdobje od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2022  v 

višini 1.825,88 EUR bruto. 
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Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet. 

Župan je dal na glasovanje  

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 

ravnatelja Osnovne Šole Šmarje pri Jelšah Mitja Šketa za obdobje od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2022 v višini 

1.974,87 EUR bruto. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet. 
 

Župan je dal na glasovanje  

  
PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 

direktorice Ljudske univerze Rogaška Slatina Lidije Sovinc za obdobje od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2022 v 

višini 1.755,66 EUR bruto. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet. 
 

Župan je dal na glasovanje  

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 

ravnateljice Glasbene šole Rogaška Slatina Tatjane Šolman za obdobje od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2022 

v višini 1.755,66 EUR bruto. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet. 
 

Župan je dal na glasovanje  

 
PREDLOG SKLEPA: 
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Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 

ravnateljice III. Osnovne šole Rogaška Slatina Apolonije Kunštek za obdobje od 1. 1. 2022 do 31. 12. 

2022 v višini 1.688,13 EUR bruto. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet. 
 

K 11.  

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU ČLANOV OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE OBČINE  

ŠMARJE PRI JELŠAH 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Predlog je podrobneje predstavil Janko Šket, predsednik 

komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Dejal, je da je komisija sklep spejela 

soglasno, pri odločitvi pa so upoštevali predloge političnih strank oz. list ter ostale zainteresirane 

javnosti. Glede na to, da so prejeli 9 predlogov, so izločili predlog politične stranke, ki  je predlagala 

dva kandidata.   

Župan je odprl razpravo.  

Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

I. 
V Občinsko volilno komisijo Občine Šmarje pri Jelšah se imenujejo: 

1. predsednica komisije: Darja Planinšek, Sveti Štefan 28, 3264 Sveti Štefan 

2. namestnica predsednice: Anja Černezel, Celjska cesta 23, 3240 Šmarje pri Jelšah 

3. članica: Benja Krulec Vidovič, Spodnja Ponkvica 8B, 3231 Grobelno 

4. namestnica članice: Milena Vrečko, Cankarjeva ulica 11, 3240 Šmarje pri Jelšah 

5. članica: Mateja Šraml, Zastranje 3, 3240 Šmarje pri Jelšah 

6. namestnik članice: Andrej Zeme, Strtenica 1, 3253 Pristava pri Mestinju 

7. članica: Andreja Pevec, Zgornje Tinsko 7, 3223 Loka pri Žusmu 

8. namestnik članice: Dean Kokot, Senovica 12, 3240 Šmarje pri Jelšah. 

 
II. 

Mandatna doba članov občinske volilne komisije traja štiri leta. 
 
 

III. 
Sedež Občinske volilne komisije Občine Šmarje pri Jelšah je v prostorih občinske uprave Občine 
Šmarje pri Jelšah.  
 

IV. 
Sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije. 
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Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 12.  

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU PREDSTAVNIKA USTANOVITELJA V SKUPŠČINO JAVNEGA 

PODJETJA OKP ROGAŠKA SLATINA, D.O.O. 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Predlog je podrobneje predstavil Janko Šket, predsednik 

komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Dejal, je da je OKP specifično podjetje, ki 

opravlja dejavnost gospodarskih javnih služb za več občin, zato je treba pri imenovanju člana 

skupščine upoštevati dobro poznavanje tega področja, kot tudi, da se zagotovi neposredna 

povezanost med OKP in občino. S strani sveta ustanoviteljev je bilo že v preteklosti sprejeto stališče, 

da se v skupščino imenuje zaposlenega na občini, zato je komisija predlagala Patricio Goručan, 

direktorico občinske uprave, ki je po izobrazbi pravnica.   

Župan je odprl razpravo.  

Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  

1. Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah v skupščino javnega podjetja OKP Rogaška Slatina, d.o.o., 

kot predstavnico ustanoviteljice Občine Šmarje pri Jelšah imenuje Patricio Goručan, stanujočo 

Linhartova ulica 18, 3250 Rogaška Slatina, za mandatno obdobje 2023–2027. 

2. Imenovana nastopi mandat z dnem konstitutivne seje skupščine. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 13.  

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU PREDSTAVNIKA USTANOVITELJA V SVET ZAVODA GLASBENE 

ŠOLE ROGAŠKA SLATINA 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Predlog je podrobneje predstavil Janko Šket, predsednik 

komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Dejal je, da sta prispela dva predloga, in sicer 

za Saša Oberskega, ki ga je predlagalo Gibanje Svoboda,  in za Natašo Ferlinc Krašovec, ki jo je 

predlagal OO SD Šmarje pri Jelšah. Komisija je soglasno sprejela spodaj naveden predlog.  

Župan je odprl razpravo.  
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Razpravljal ni nihče , zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah v Svet zavoda Glasbene šole Rogaška Slatina za 

predstavnika Občine Šmarje pri Jelšah imenuje Saša Oberskega, stanujočega Kolodvorska ulica 

40, 3240 Šmarje pri Jelšah, za mandatno obdobje 2023–2027. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 14.  

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU PREDSTAVNIKA V SVET LOKALNIH SKUPNOSTI CENTRA ZA 

SOCIALNO DELO CELJE 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Predlog je podrobneje predstavil Janko Šket, predsednik 

komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Dejal je, da sta prispela dva predloga, in sicer 

od stranke OO SD Šmarje pri Jelšah za Darinko Komerički in od stranke OO SDS za Benjo Krulec 

Vidovič.  Komisija je soglasno sprejela naveden sklep.  

Župan je odprl razpravo.  

Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah v Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno delo Celje kot 

predstavnico Občine Šmarje pri Jelšah imenuje Benjo Krulec Vidovič, stanujočo Sp. Ponkvica 8B, 

3231 Grobelno, za mandatno obdobje 4 let. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI je glasoval 1 svetnik. 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 15.  

PREDLOG SKLEPA O LOKACIJSKI PREVERITVI Z IDENTIFIKACIJSKO ŠTEVILKO PROSTORSKEGA 

AKTA V ZBIRKI PROSTORSKIH AKTOV 3355 V NASELJU KRISTAN VRH (PARC. ŠT. 447/1 IN 447/2, 

K.O. 1199 KRISTAN VRH) 
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Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Predlog sklepa je podrobneje predstavil Peter Planinšek, vodja 

oddelka za okolje in prostor. Dejal je da, da se z lokacijsko preveritvijo preveri ustreznost 

individualnih namer za posege v prostor in omogoči manjše odstopanje od že sprejetih pravil 

urejanja prostora, s to razliko, da je to sedaj prostorski izvedbeni akt. Postopek za izvedbo je 

zakonsko predpisan in ga izvede občinski urbanist. Pri obravnavanem primeru gre za 

prerazporeditev stavbnega zemljišča za potrebe gradnje stanovanjske hiše.   

Župan je odprl razpravo.  

Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme sklep o lokacijski preveritvi z identifikacijsko 

številko 3355 (parcele št. 447/1 in 447/2, k.o. 1199 Kristan Vrh). 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 16.  

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA ZEMLJIŠČA GRAJENO JAVNO DOBRO 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Predlog je podrobneje predstavila mag. Zinka Berk, vodja 

oddelka za gospodarstvo. Nepremničnina je v zemljiški knjigi vpisana kot lastnina Občine Šmarje pri 

Jelšah, pri kateri je vknjižena zaznamba grajeno javno dobro lokalnega pomena – pot.  Ker v naravi 

ne predstavlja več občinske ceste, je pripravljen predlog za ukinitev.  

Župan je odprl razpravo.  

Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

1. Ukine se status zemljišča grajeno javno dobro na  nepremičnini z ID znakom parcela 1190 1169. 

2. Na navedeni parceli se izbriše zaznamba javnega dobra. 

3. Sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu RS. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 
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K 17.  

POBUDE IN VPRAŠANJA 

Uroš Operčkal je kot predstavnik Krajevne skupnosti Šmarje pri Jelšah predlagal, da se ostanek 

sredstev od zimske službe sorazmerno prerazporedi po krajevnih skupnostih.   

Župan je odgovoril, da bo ostanek sredstev v višini 22.900 eur porabljen za krpanje cest, ker 

razporeditev po krajevnih skupnostih ne bi bila za vse pravična in bi ene dobile precej manj kot 

druge. Poleg tega je treba poravnati še dolgove izvajalcem, ki jim je država priznala podražitve. 

Predlog sta podprla Gorazd Močnik in Niko Petelin.  

Marjana Skale je dala pobudo, da se na pokopališču ozr. pri vežici v Šmarju pri Jelšah ob pogrebni 
svečanosti postavijo klopi za žalujoče.  

Peter Planinšek je odgovoril, da je to zelo umesten predlog, včasih bi bil dobrodošel tudi kakšen 

stol pri grobu, o čemer sta se s koncesionarjem že pogovarjala.   

Janez Lipnik je vprašal, kako naj ravnatelju OŠ pomagamo pri težavah, ki se pojavljajo, ker učenci 

kadijo elektronske cigarete tako pred šolo kot tudi v toaletnih prostorih. Kljub opozorilom na 

roditeljskih sestankih se težave še kar kopičijo.   

Župan je odgovoril, da jih bomo o tem pisno opozorili.  

Miloš Bevc je dejal, da je to naloga in pristojnost ravnatelja in predlagal, da občinski svet poda pisno 

vprašanje ravnatelju in svetu zavoda.  

Janko Šket je dejal, da so aktivnosti glede šmarske obvoznice že nekaj čase zastale in bo sedaj 

bistveno težje to uresničniti. Glede obnove Jelšingrada je predlagal, da najdemo poslovnega 

partnerja, ki bi pomagal investirati, da grad zaživi, ker je to zelo dobra lokacija, ter da na dolgi rok 

postane Jelšingrad točka svetovnega merila.  

Miran Koštomaj je dejal, da so pred kratkim imeli slovenski častniki občni zbor, ki pa ga ni udeležil 

ne župan in ne podžupana.  

Župan je odgovoril, da je bi v istem času na občnem zboru v Kristan Vrhu, podžupana pa sta bila tudi 

oba službeno odsotna. Glede na to, da imamo v občini 98 društev, je nemogoče biti prisoten na 

vseh,  veliko občnih zborov pa je sklicanih na isti dan in isto uro, predvsem ob vikendih. Poleg vsega 

ostalega dela v službi in tudi doma je to zelo težko in ne zmoreš. Predlagal je, da se župan oz. 

podžupana v mandatu vsaj enkrat udeležita vsakega občnega zbora društva.  

Mirko Bevc je predlagal, da se v takšnem primeru občnega zbora udeleži občinski svetnik iz tistega 

kraja, kjer je občni zbor.  

Marjana Bračko je opozorila, naj se pri OŠ Sveti Štefan uredi prehod na pešce, saj so vrata iz 

telovadnice OŠ kar na glavno cesto in je navarno za otroke.  

Župan je odgovoril, da je na to opozoril že predsednik krajevne skupnosti in se že pripravlja ustrezna 

projektna dokumentacija.   
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Janko Šket je predlagal, naj se pozove Nivo Celje glede čiščenja Šmarskega potoka, predvsem od 

Belega do Stranja. Sami lastniki  namreč potokov ne smejo čistiti.  

Patricia Goručan je odgovorila, da če od Nivoja dobijo pisno soglasje, lahko lastniki sami čistijo, o 

čemer smo se že lani dogovarjali in lahko damo s strani občine to pobudo.  

Peter Planinšek je dejal, da se bomo ustno dogovorili z njimi in z lastniki zemljišč ter šli skupaj 

pogledat na teren.  

 

K 18.  

RAZNO 

Župan je dejal, da je priloženo gradivo Poročilo o delu uredniškega odbora in finančnem poslovanju 

občinskega glasila Šmarske novice v letu 2022. 

Do petka, 24. 3. 2023, se lahko svetniki pri Anji Černezel prijavijo za seminar »Vloga in položaj 

občinskega sveta«, ki bo 30. marca 2023 ob 16.00 v Kulturnem domu v Štorah. 

Župan se je svetnikom zahvalil za sodelovanje, predloge in razpravo na seji ter ob 18.06 zaključil 

sejo.  

 

Zapisala: 

Bojana Oset 

 

                                                                                                        

 

                                                                                                                          Župan 

                                                                                     Matija ČAKŠ, dr. vet. med., spec. bujatrike                                                 

 


